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Konec februarja je bila v prosto-
rih AMD Moste 22. redna letna
seja društvene skupščine. lz poro-
čil in iz razprave povzemamo nekaj
bistvenih poudarkov.

Nove razmere za poslovanje dru-
štev - še vedno so brez novega
zakona - terjajo domiselno in
sprotno prilagajanje dela ter do-
datne napore za preseganje razmer
domala vsak dan. Tridesetletna do-
bra tradicija to društvu ne samo
omogoia. marveC od njega tudi
terja. Terja to tudi okrog 4500 čla-
nov in okrog tisoč podmladkarjev,
dobro sodelovanje s 27 osnovnimi
šolami in SPV. terjajo lepi uspehi
na različnih tekmovanjih, terja
prek 800 novih voznikov v lanskem
letu itn.

Društvo bo še naprej poglabljalo
že dosežene poti do uspehov pa
iskalo tudi nove za vse, kar je le
dovoljeno - to pa je po domiselni
pripombi nekega razpravljalca vse.
kar po ustavi ni prepovedano! Na
skupščini so se navzoči domenili,
da bodo v društvu posvečali vso
skrb nadaljnjemu zagotavljanju
pravic in ugodnosti članstva, razvi-
janju vseh oblik preventivne dejav-
nosti pri varnosti v cestnem pro-
metu; prizadevanjem za čimvečjo
kakovost in racionalnost društve-
nih strokovnih služb; prizadeva-
njem za pridobitev površin. ki naj
vsem bodočim voznikom motornih
vozil v Ljubljani zagotavljajo varno
izvajanje prvih »korakov« v svet
gibljivih motornih strojev, pa omo-
gočajo preventivno. šolsko in kar-
ting dejavnost AMD Moste.

Vse to - in še kaj seveda - ne bo
lahku doseči, a že dosedanji rezul-
tati potrjujejo upanje in prepriča-
nje, da je društvo dobro usmerilo
svojc korake v jutrišnji dan. Velja
le v/trajati pri trasiranih in že pre-
izkušenih smcreh razvoja, pa jim
dodajati nova spoznanja - in rezul-
tati tudi letus ne morejo izostati.
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